



شركة المطاحن العمانية (ش.م.ع.ع.) Oman Flour Mills Company (S.A.O.G.)

Date :15/Sep/2025

التاريخ /١٥/ سبتمبر /٢٠٢٥ م

After Greeting,,

تحية طيبة وبعد

Subject: Invitation to a discussion session present and discuss Unaudited Financial Results for the 1st Half 2025

الموضوع: دعوة جلسة نقاشية لعرض ومناقشة البيانات المالية غير المدققة للنصف الأول من العام ٢٠٢٥

Oman Flour Mills Company SAOG would like to invite all investors and financial Analysts to a virtual discussion session.

تود شركة المطاحن العمانية ش.م.ع.ع دعوة جميع المستثمرين والمحللين الماليين الأفاضل للجلسة النقاشية الافتراضية.

The agenda of the session will be to present the company's unaudited financial results for the 1st half ended 30 June 2025 which was announced on MSX website. The Session will be held on Thursday 18 September 2025 at 11:00am for one hour

سيكون جدول أعمال هذه الجلسة مناقشة النتائج المالية الغير مدققة للشركة للنصف الأول المنتهي في ٣٠ يونيو ٢٠٢٥ م، والتي تم الإفصاح عنها في موقع بورصة مسقط، وستعقد الجلسة النقاشية يوم الخميس الموافق ١٨/سبتمبر/٢٠٢٥ م الساعة ١١:٠٠ صباحا ولمدة ساعة واحدة.

This session will be conducted via audio and video conferencing using the link below:

[Investor discussion session](#)

سيتم عقد هذه الجلسة عبر برنامج الإتصال المرئي والمسموع من خلال الرابط أدناه.

[رابط الجلسة النقاشية](#)

For more information, please contact the investor's relations officers:

ولمزيد من المعلومات يرجى التواصل مع مسؤول علاقات المستثمرين :

Mr. Maher bin Habib Al Balushi
E-mail: maher@omanflourmills.com
Tel: 99510954

الفاضل / ماهر بن حبيب البلوشي
البريد الإلكتروني : maher@omanflourmills.com
الهاتف: ٩٩٥١٠٩٥٤

Signed by:

ED1B7F3EEC5B410...

